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Punkt Dagsorden og referat 
1 Beslutning om madordning. 

 
Vi har for 2 år siden fravalgt frokostordningen, med begrundelse i en 
brugerundersøgelse som pegede i retning af, at flertallet af forældrene kun ønskede 
frokostordning, hvis det kunne tilberedes i huset her, så tilberedningen kunne blive 
en del af en pædagogisk aktivitet. Desuden var flertallet af forældrene glade for, 
selv at kunne bestemme, hvad deres børn skulle spise til frokost. Vi undersøgte 
samtidig, om vi kunne få leveret et godt, sundt måltid udefra, inden for det budget 
som var fastlagt. Dette var ikke muligt.  
Personalet ønsker ikke frokostordning, da flere har erfaring for, at der bliver brugt 
for mange personaleressourcer på oprydning mm, disse timer går fra børnene. 
Vi er stadig i samme situation, hvor vi ikke har faciliteterne til at kunne fremstille 
mad til børnene i vores eget hus og mener derfor at vi stadig bør fravælge 
ordningen. Inden 31-12-2020 skal bestyrelsen beslutte om vi stadig vil fravælge 
frokostordning. Vil I som bestyrelse nikke ja til, at vi fravælger ordningen? 
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Med de 5 svar som foreligger her, er det besluttet at fravælge frokostordningen. 
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